

[Q1] 喺呢個訪問前，請問你有冇聽聞過南海爭議？（如有需要，訪問員可解釋：「南海」即係「南中國海」，或者叫做「西菲律賓海」）
[Q1] Prior to this interview, were you aware of the South China Sea disputes? (If needed, interviewer can explain: South China Sea also means West Philippine Sea)

		頻數 Frequency	百分比 Percentage (基數 Base=998)
有	Yes	700	70%
冇	No	298	30%
	合計 Total	998	100.0%
	缺數 Missing	2	

[Q2] [如聽過] 咁你認為自己對有關爭議知道幾多？

[Q2] [If “yes” to Q1] Would you say your knowledge of the disputes to be extensive, adequate, only a little, or very little?

		頻數 Frequency	百分比 Percentage (基數 Base=696)
好廣泛	Extensive	45	6%
足夠	Adequate	115	16%
知道少少	Only a little	302	43%
知道好少	Very little	220	32%
唔知/難講	Don't know / hard to say	16	2%
	合計 Total	696	100%
	缺數 Missing	4	

[Q3] 你認為政府根據市民嘅意見去解決呢啲爭議有幾重要？

[Q3] How important do you think it is for a government to follow its people's opinion in settling these disputes?

			頻數 Frequency	百分比 Percentage (基數 Base=972)
好重要	Very important	} 重要 Important	339	35%
幾重要	Quite important		225	23%
一半半	Half-half		52	5%
唔係幾重要	Not quite important	} 唔重要 Not important	111	11%
完全唔重要	Not important at all		68	7%
唔知/難講	Don't know / hard to say		179	18%
	合計 Total		972	100%
	缺數 Missing		28	
	平均值 Mean *		3.8	
	樣本誤差 Sampling error		+/-0.1	
	中位數 Median		4.0	
	基數 Base		793	

*平均量值是把所有答案按照正面程度，以1分最低5分最高，量化成為1、2、3、4、5分，再求取樣本平均數值。

*Mean value is calculated by quantifying all individual responses into 1, 2, 3, 4, 5 marks according to their degree of positive level, where 1 is the lowest and 5 the highest, and then calculate the sample mean.

[Q4] 你認為政府根據全世界嘅民意去解決呢啲爭議有幾重要？

[Q4] How important do you think it is for a government to follow public opinion in the world as a whole in settling these disputes?

			頻數 Frequency	百分比 Percentage (基數 Base=980)
好重要	Very important	} 重要 Important	231	24%
幾重要	Quite important		232	24%
一半半	Half-half		84	9%
唔係幾重要	Not quite important	} 唔重要 Not important	165	17%
完全唔重要	Not important at all		124	13%
唔知/難講	Don't know / hard to say		144	15%
合計 Total			980	100%
缺數 Missing			20	
平均值 Mean*			3.3	
樣本誤差 Sampling error			+/-0.1	
中位數 Median			4.0	
基數 Base			837	

*平均量值是把所有答案按照正面程度，以1分最低5分最高，量化成為1、2、3、4、5分，再求取樣本平均數值。

*Mean value is calculated by quantifying all individual responses into 1, 2, 3, 4, 5 marks according to their degree of positive level, where 1 is the lowest and 5 the highest, and then calculate the sample mean.

[Q5] 你有冇聽聞過 2016 年國際仲裁庭就南海爭議裁定中國不得以「九段線」標誌其南海主權？

[Q5] Are you aware of a ruling of an international tribunal in 2016 regarding the South China Sea disputes, which disallowed China's claim of a "9-dash line" encompassing the South China Sea?

		頻數 Frequency	百分比 Percentage (基數 Base=988)
有	Yes	508	51%
冇	No	480	49%
	合計 Total	988	100%
	缺數 Missing	12	